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el Periòdic d’AndorraPolítica
DIJOUS

11 D’OCTUBRE DEL 20076

33 Gama rep Gabriel al Palau de Sao Bento.

El síndic general, Joan Gabriel, va fi-
nalitzar ahir la seva visita a Portu-
gal, on s’ha reunit, entre d’altres,
amb el president del Parlament del
país veí, Jaime Gama.

Gabriel va destacar que la repre-
sentació portuguesa va demanar «la
creació d’un grup de treball amb el
nostre Consell General», per la qual

cosa es podria constituir un pont de
col.laboració entre les dues cambres
tal com ja passa amb Espanya i
França. El síndic es va mostrar en-
cantat amb la proposta i va explicar
que un cop al Principat la transme-
trà a la Junta de Presidents perquè
s’estudiï.

El representant andorrà també va
destacar «la trobada amb els diver-
sos grups parlamentaris del Parla-

ment portuguès, amb els quals hem
intercanviat neguits i hem valorat la
situació dels residents portuguesos.
Han destacat que estan molt agraïts
a la signatura del Bilateral, perquè
es tracta d’un col.lectiu molt impor-
tant al Principat».

Gabriel es va reunir amb Gama
dimarts al Palau de Sao Bento, la seu
parlamentària portuguesa, on va ser
rebut amb tots els honors. H

CONTROL DE L’EXECUTIU

Bartumeu pregunta a Pintat si ara
dubta de l’informe de la Cambra
b
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33 Bartumeu, amb el seu grup en una sessió del Consell General.

EDUARD COMELLAS

El cap de l’oposició
diu que abans el cap
de Govern no havia
discrepat de l’estudi

E
l president del grup parla-
mentari socialdemòcrata,
Jaume Bartumeu, va publi-
car ahir una pregunta amb

resposta oral amb caràcter d’urgèn-
cia per a la sessió del Consell d’avui
que fa referència a l ’ informe
econòmic anual de la Cambra de Co-
merç, que es va presentar el dia 21
de setembre passat.

En aquest sentit, Bartumeu pre-
gunta si Albert Pintat «posa en dub-
te també ara» l’informe de la Cam-
bra i creu, en conseqüència, «que el
PIB va créixer el 6,4%» l’any passat.

El socialdemòcrata exposa com a
motivacions que «durant la presen-
tació de l’informe, el cap de Govern
va fer una intervenció en la qual, en
cap moment, no va discrepar de les
conclusions exposades pel president
de l’organisme». A continuació, Bar-
tumeu exposa que «tres dies després

i en una roda de premsa a l’edifici
administratiu, el ministre de Finan-
ces va desqualificar sense contem-
placions l’informe i en va presentar
un altre d’una auditoria internacio-
nal amb xifres amb les quals es volia
desvirtuar l’informe de la Cambra».

MIRAPEIX DISCREPA / I és que el mi-
nistre de la Presidència i Finances va
replicar quatre dies després de la
presentació de les dades de l’organis-
me que «el creixement econòmic del
país és diferent del que ha dit la
Cambra». En aquesta direcció, el mi-
nistre va fer referència a l’estudi ela-
borat per Standard&Poor’s, que fixa-
va el creixement del Principat el
2006 en el 6,4% respecte al producte
interior brut, cinc punts per sobre
de l’estudi de la Cambra.

Dins de l’anàlisi, el ministre es va
mostrar optimista i va exposar que
«s’està superant» l’alentiment. De
fet, va destacar tres punts com les
claus d’aquesta millora: la recupera-
ció de les importacions, que l’IPC
tancarà l’any per sota de la barrera
del 2,5% i que la política d’immigra-
ció «ha tingut un pes inflacionista
respecte als salaris». H
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preguntes
CTP I ENERGIA
ELÈCTRICA

< La sessió d’avui discutirà una
altra qüestió urgent de la
socialdemòcrata Rosa Ferrer i
que girarà entorn de «si el
Govern ha tingut en compte els
comuns a l’hora de l’adhesió al
Consorci de la Comunitat de
Treball dels Pirineus (CCTP)».

< La sessió es completarà amb
tres preguntes més: una de la
centrista Lurdes Font relativa a
l’estat actual de les xarxes
d’importació i distribució
d’energia elèctrica; una altra del
socialdemòcrata Esteve López
referent al nou sistema de
finançament dels serveis de
transport sanitari; i, finalment,
una del seu company Carles
Blasi relativa al cost del projecte
de la nova seu dels Arxius
Nacionals.


